
 

 

Van: PvdA Maassluis  

Aan: college van B&W  

Datum: 17 mei 2022 

Betreft: Vernielingen Maassluis West 

 

Geacht college,  

 

Rond eerder dit jaar zijn bij het station-west veel vernielingen aangericht. De schade was 

enorm. De ruiten van de overkapte fietsenstalling waren kapotgeslagen en er lagen overal 

stukjes glas. De glasstukjes zijn deels opgeruimd maar ze zijn nog steeds aanwezig. Tot op 

heden zijn er geen nieuwe glazen geplaatst. Niet alleen zorgt het glas voor mogelijke overlast 

bij fietsers, maar het geeft ook een verloederd beeld van het station.  

 

De PvdA pleit al jaren voor plaatsing van permanent cameratoezicht bij de OV haltes, nog 

voor de ombouw naar de metro hebben we een toezegging gekregen dat er kabels onder de 

grond voorbereiding te treffen voor vast  cameratoezicht. Die camera's zijn er nog niet en ook 

de toezegging  van de burgemeester om voor de zomer 2021 met een memo over 

cameratoezicht bij de stations te komen bent u niet nagekomen. 

 

Als PvdA Maassluis hebben wij de volgende vragen: 

 

- Bent u op de hoogte van deze vernielingen? Zo ja, wat voor acties hebt u 

ondernomen? 

- Wie is verantwoordelijk voor de fietsenstallingen bij de stations? Is dat de gemeente 

of RET? 

- Waarom heeft het weer zo lang geduurd voordat de ravage bij de fietsenstalling werd 

opgeruimd. 

- Wanneer worden de nieuwe glazen geplaatst?  

- Kunt u toelichten waarom het zo lang duurt om de glazen te vervangen? 

- Is bekend wie de daders zijn? 

- Vandalisme kost geld. Kunt aangeven hoeveel schade er jaarlijks door vandalisme 

aan eigendommen van de gemeente Maassluis wordt aangericht? En hoeveel kosten 

kon verhaald worden op de daders? 

- Bent u, gezien het feit dat er op de stations regelmatig door asociaal gedrag 

vernielingen plaatsvinden, van plan om permanente camera’s te plaatsen rondom de 

stations? 

- Eerder stelde de PvdA Maassluis al vragen over de verloedering van het station en de 

onveiligheid die daarmee samen gaat. Denk hierbij bijvoorbeeld aan het stelen van 

fietsen. In antwoord op onze vragen van 2017 gaf u aan daarover in gesprek te gaan 

en constant te zijn met RET. Hoe kan er gezamenlijk voor worden gezorgd dat dit 

soort zaken snel en effectief worden opgepakt? 





 
Foto’s ter illustratie.  


